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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Výkonného výboru Slovenského zväzu karate, konaného dňa  

8. januára 2022 v Moštenici č. 159  – Sport Resort Slovenka 

Prítomní: Ing. D. Líška, J. Valenta, P. Baďura, PaedDr. J. Javorský, J. Poliak, Mgr. M. Cisár, 

                 M. Hajdák, V. Jankó,  Ing. P. Bozogáň, Mgr. Ľ. Striežovský, R. Gašparovičová, 

                 F. Vorobeľ,  

Kontrolór SZK: Ing. J. Cisarik   

Prizvaný: Mgr. Peter Macko, tajomník KŠR                 

Ospravedlnení: F. Kretovič, V. Moser 

Zapisovateľ: L. Roman, generálny sekretár SZK  

Materiály k rokovaniu predložené: zaslané – email, digitálna forma, zverejnenie na 

webovej stránke zväzu, písomná forma. 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie účasti na zahraničných turnajoch a MS seniorov 2021 - Dubaj 

3. Informácia k organizovaniu hromadných podujatí - TK SZK 01-06/2022  

4. Plán prípravy na 57. ME seniorov 2022 – Turecko, podpora reprezentantov 

5. Plán prípravy na 49. ME D,J,U21 2022 – Praha, podpora reprezentantov 

6. Dotácie na kluby SZK na rok 2021 – informácia 

7. Informácia o zaradení do VŠC Dukla BB 

8. Informácia o zaradení do NŠC 

9. Schvalovanie skúšobných komisárov pre rok 2022 

10. Schvalovanie žiadostí o homologizáciu STV DAN 

11. Registračná komisia  

12. Komisia štátnej reprezentácie 

13. Rôzne  

14. Záver 

 

K BODU 1. 
Rokovanie zasadnutia VV SZK 2022 otvoril a viedol prezident zväzu Ing. D. Líška.  

 

K BODU 2. 
D. Líška – predložil sumár účastí na zahraničných turnajoch a následne požiadal o krátke 

zhodnotenie prítomných trénerov:  

Plzeň Open 2021- J. Poliak: dobrá previerka pre zúčastnených, najmä pred MS, keďže u nás 

nebolo možné organizovať súťaže  

P. Baďura: hodnotí konkurenciu v kata ako slabšiu,  

Hungarian Open 2021 – J. Valenta: turnaj strednej úrovne, s veľkým počtom Slovákov, tiež 

ho hodnotí ako užitočný, keďže u nás nebolo možné organizovať súťaže  

K1 Youth League Venice – J. Javorský: dobre pripravený turnaj, vrátane organizácie 

testovania, cca 1900 účastníkov, vystúpenia našich reprezentantov boli bez medailového 

umiestnenia, poznačené malou súťažnou praxou spôsobenou nesúťažením v jesennej časti 

sezóny z dôvodu nemožnosti organizovať súťaže na Slovensku 
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MS seniorov 2021 (Dubaj) – J. Poliak: organizačne dobre zvládnuté, vrátane stravovania 

a ubytovania, až na trochu väčšiu vzdialenosť od haly.  

Najlepšie výsledky: 

- veľmi pekný výsledok - 5. miesto dosiahla I. Suchánková (-61kg), pričom zápasila o 

tretie miesto a mala na medailu.  

- 9. miesta obsadili: P.Szolár v kata, M. Homola (-67 kg), M. Kopúňová (-68kg).  

- 11. miesto: D. Tatárová (+68kg).  

Kompletné výsledky sú zverejnené v správe na webovom sídle zväzu. 

Pretekárom, najmä I. Suchánkovej, patrí poďakovanie za výbornú reprezentáciu vo veľkej 

konkurencii. 

 

Uznesenie 1/1/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie vyhodnotenie účasti a výsledkov na zahraničných 

turnajoch a Majstrovstvách sveta seniorov 2021 v Dubaji. Súčasne všetkým úspešným 

pretekárom a trénerom vyjadruje poďakovanie za úspešnú reprezentáciu na menovaných 

podujatiach a MS seniorov 2021 v Dubaji. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: KŠR 

 

K BODU 3. 
D. Líška – predostrel informácie k organizovaniu hromadných podujatí v zmysle aktuálnej 

vyhlášky MZ SR na najbližšie obdobie: 

Príprava VC Slovenska 2022 (NTC - 25.-27.3. 2022) spojenej s M-SR všetkých kategórií, 

(vždy po skončení programu VCS by prebehli M SR príslušnej kategórie). Rovnako navrhol 

organizáciu súťaží pre všetky kategórie v jarnej časti sezóny a to v režime nariadených 

protipandemických opatrení (OTP, OP, OP+, alebo aké budú práve aktuálne), ktoré by aj 

určili model súťaží. Napr.: 

- s menším počtom súťažiacich v jednom čase v športovej hale,   

- organizovanie postupne po kategóriách (možnosť rozloženia súťaže do viacerých víkendov) 

- s rozhodcami pri víkende na každý deň inými, a pod.  

- s využitím aj iných priestorov (napr. telocviční), ak bude problém s objednaním športových   

  hál 

 

Uznesenie 2/1/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje prípravu 42. VC Slovenska spojenú s M-SR všetkých 

kategórií a poveril sekretariát v spolupráci s ŠTK sledovaním aktuálnych COVID 19 opatrení 

a režimu  pre hromadné športové podujatia. V zmysle možností schvaľuje organizáciu 

podujatí v jarne časti sezóny. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         priebežne 

Zodpovedný: Sekretariát + ŠTK 

 

K BODU 4. 
D. Líška – príprava na 57. ME seniorov, v dňoch  11.-15.5. 2022 v Gaziantep (Turecko), 

bude prebiehať podľa plánu prípravy. V otázke účasti na turnajoch podľa plánu prípravy 

navrhol, aby účasť na nich bola zabezpečovaná individuálne, prostredníctvom klubov, aby 

v prípade pozitívneho testu na Covid napríklad u jedného účastníka, nebola ohrozená celá 
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výprava v prípade, ak by bola organizovaná spoločne. Náklady spojené s účasťou  

sledovaných reprezentantov navrhol za akcie v pláne prípravy na ME reprezentantom 

refundovať, pričom po ME bude podľa vyhodnotená ich úspešnosť a pre ďalšiu časť sezóny 

bude schválená výška ďalšej podpory podľa úrovne dosiahnutých výsledkov jednotlivých 

reprezentantov. Druhá časť sezóny po ME seniorov bude však zameraná na podporu 

mládežníckych kategórií, ktoré majú MS, seniorské budú mať až ďalšie ME na jar 2023, tak 

podpora účasti seniorov na turnajoch bude obmedzená.  Prípadné zmeny termínov, či dejísk 

podujatí, v dôsledku neustále sa meniacich pandemických opatrení, budú riešené operatívne. 

 

 

Uznesenie 3/1/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informáciu prezidenta zväzu k príprave na májové ME 

seniorov 2022, vrátane možných zmien termínov či miest jednotlivých súťaží v dôsledku 

výskytu COVID 19. Zároveň schvaľuje plán prípravy a navrhnuté podmienky účasti na 

sledovaných turnajoch:  

- účasť zabezpečovaná individuálne, prostredníctvom klubov.  

- náklady spojené s účasťou  sledovaných reprezentantov za akcie v pláne prípravy na 

ME budú reprezentantom refundované,  

- po ME bude podľa kritérií vyhodnotená ich úspešnosť a pre ďalšiu časť sezóny bude 

podpora seniorov na súťažiach utlmená. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          priebežne 

Zodpovedný: VV SZK, KŠR  

 

K BODU 5. 
D. Líška – k príprave na ME D,J,U21, v dňoch 17.-19.6. 2022 v Prahe bude prebiehať podľa 

plánu prípravy. V otázke účasti na turnajoch podľa plánu prípravy navrhol tak ako u seniorov, 

aby účasť na nich bola zabezpečovaná individuálne, prostredníctvom klubov, aby v prípade 

pozitívneho testu na Covid napríklad u jedného účastníka, nebola ohrozená celá výprava 

v prípade, ak by bola organizovaná spoločne. Náklady spojené s účasťou vybraných 

sledovaných mládežníckych reprezentantov širšej reprezentácie navrhol za medzinárodné 

akcie v pláne prípravy na ME reprezentantom refundovať podľa možností zväzu, pričom po 

ME D,J,U21 bude podľa kritérií vyhodnotená ich úspešnosť a pre ďalšiu časť sezóny t.j. 

prípravu na MS 2022 D,J,U21 bude schválená výška ďalšej podpory podľa úrovne 

dosiahnutých výsledkov jednotlivých mládežníckych reprezentantov. Prípadné zmeny 

termínov, či dejísk podujatí, v dôsledku neustále sa meniacich pandemických opatrení, budú 

riešené operatívne. 

J. Valenta otvoril otázku zverejňovania priebežného bodového hodnotenia podľa kritérií, aby 

reprezentanti mali informáciu o svojom aktuálnom postavení. 

D. Líška konštatoval, že nie je problém hodnotenie priebežne zverejňovať, môže sa to takým 

spôsobom robiť, aj sa to v dávnejšej minulosti robilo, len problém nastal, keď si reprezentanti 

mysleli, že najvyšší bodový zisk im automaticky zaručuje nomináciu na príslušné vrcholné 

podujatie. Keďže sú v kritériách okrem bodovania aj ďalšie sledované parametre, navrhol, 

aby pri zverejňovaní bodovania bolo zreteľne uvedené, že najvyšší počet bodov neznamená 

automaticky nomináciu. 

 

Uznesenie 4/1/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje predložený plán prípravy na 49. ME dorastu, juniorov, U21 

2022 v Prahe ako aj podporu reprezentantov podľa možností zväzu. V súvislosti s tým 
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poveruje KŠR SZK vyhodnotením plánu prípravy a určením najlepších mládežníckych 

pretekárov, ktorí budú v podpore pred jesenné MS 2022 D,J,U21.  

VV tiež schvaľuje, aby: 

- VV schválené kritériá hodnotenia reprezentantov, boli zverejňované v plánoch prípravy, 

alebo samostatne, 

- bodové zisky reprezentantov môžu byť zverejnené priebežne, ale s upozornením, že vyšší 

bodový zisk neznamená automaticky nomináciu na ME, alebo MS  

- bodové zisky podľa predchádzajúceho plánu prípravy budú vyhodnotené podľa nových 

kritérií a pripočítané k novým bodovým ziskom za ďalšiu časť plánu prípravy,  

 - schvaľujúce orgány budú pri nominácii vždy brať do úvahy komplexné hodnotenia 

reprezentantov v zmysle všetkých schválených kritérií 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovední: VV + KŠR SZK 

 

K BODU 6. 
L. Roman – podal informáciu k prerozdeleným dotáciám na kluby SZK za rok 2021, vrátane 

podmienok ich zúčtovania a doručenia. 

 

Uznesenie 5/1/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informáciu generálneho sekretára zväzu, že dotácie išli 

na kluby v 2. častiach. Ako aj, že bola rozoslaná informácia s manuálom a vyúčtovacím 

formulárom všetkým zainteresovaným klubom. Povinnosťou klubov, ako prijímateľov 

verejných prostriedkov je k 31.1. 2022 zaslať na zväz riadne vyplnené a podpísané 

vyúčtovanie poskytnutej dotácie - a to formou elektronickej i riadnej pošty. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         31.1. 2022 

Zodpovedný: Sekretariát, v spolupráci s ekonómom SZK 

 

K BODU 7.  
D. Líška – podal informácie k aktuálnemu zaradeniu pretekárov do VŠC Dukla Banská 

Bystrica, kde zatiaľ zostali v podpore strediska všetci zo strany SZK navrhnutí reprezentanti, 

s tým, že došlo k úprave postov a zaradenia na jednotlivé pozície v rámci vnútornej 

organizácie VŠC. V podpore VŠC teda pre rok 2022 budú: I. Suchánková, D. Tatárová, M. 

Kopúňová, M. Homola, T. Kósa, D. Podsklan, D. Balciarová, P. Szolár, L. Pálinkášová. 

Podľa informácie, ktorá zaznela 16.12.2021 na vyhodnotení Ročného tréningového cyklu na 

VŠC Dukla, kde sa prezident zväzu zúčastnil, po vyhodnotení roku 2022 budú z najväčšou 

pravdepodobnosťou pre ďalšie obdobie podporovaní zo strany VŠC len naozaj najlepší 

reprezentanti-medailisti z ME a MS, vzhľadom k tomu, že karate nie je v programe 

nasledujúcich letných OH.   

 

Uznesenie 6/1/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie prezidenta zväzu o vyhodnotení a zaradení 

pretekárov do VŠC Dukla Banská Bystrica. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: Sekretariát SZK 
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K BODU 8. 
D. Líška – podal informácie k aktuálnemu zaradeniu pretekárov do NŠC Bratislava, kde 

zostali v podpore len 4 reprezentanti. Zo strany SZK bolo navrhnutých v poradí hodnotenia 

výkonnosti 10 reprezentantov: A. Gyurík, N. Kvasnicová, R. Hrčka, A. Štelcl, S. Krivdová, J. 

Smoliga, M. Janovčík, A. Vlasáková, D. Kešeľak, Š. Sečkár.  

Hodnotiaca komisia však vybrala len 4 reprezentantov na zaradenie do NŠC pre rok 2022: 

A. Gyurík, S. Krivdová, N. Kvasnicová, A. Vlasáková, pričom boli vyradení všetci 

reprezentanti v kategórii kata.   

J. Valenta – sa pýtal, či poznáme dôvody takého výberu bez pretekárov kata. 

D. Líška – o dôvodoch nás neinformovali, v doručenom liste o zaradení športovcov sa takáto 

informácia nenachádza. Môžeme sa len domnievať, pretože napríklad na online stretnutie 

(besedu) so štátny tajomníkom z NŠC pozvali našu bývalú reprezentantku v kata a tá sa 

verejne vyjadrovala k práci v reprezentácii kata kriticky. Rovnako sa vyjadrila aj 

v publikovanom článku v novinách. 

P. Baďura – sa opýtal, či sa zväz bránil, keďže tam boli uvedené nepravdivé informácie. 

D. Líška – po uverejnení článkov doporučil reprezentantom mailovú komunikáciu s médiami, 

aby mali presne zdokumentované, čo uviedli a ako sa vyjadrili. Tiež konštatoval, že uvedený 

redaktor je zo strany ministerstva školstva pozitívne hodnotený. Zároveň si treba uvedomiť, 

že proti vyjadrenému názoru reprezentanta v priamom prenose sa ťažko dá brániť.      

Uznesenie 7/1/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie prezidenta zväzu o vyhodnotení a zaradení 

pretekárov do Národného športového centra. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: Sekretariát SZK 

 

 

K BODU 9. 
D. Líška – uviedol, že P. Baďura sa vzdal v písomnej komunikácii ku dňu 23.12. 2021 

funkcie v registračnej komisii. Dňa 20.12.2022 ale predložil mailovou formou spracovaný 

návrh na schválenie skúšobných komisárov na rok 2022, kde však boli za jednotlivé 

regionálne zväzy vyznačené nedostatky a nedoriešené veci. Napriek tomu prezident navrhuje 

skúšobných komisárov schváliť a doriešeniu sporných vecí by sa venoval nový, vedením 

komisie poverený človek. Rozhodovanie o osobitne predloženej žiadosti B. Zubričaňáka 

navrhol presunúť na neskorší termín, až po objasnení a vyriešení situácie, ktorá vznikla medzi 

B. Zubričaňákom a štatutárnou zástupkyňou ŠK Real team Trenčín L. Beňovou. O jej žiadosti 

o pomoc bude VV informovať v ďalšom. Prezident tiež upozornil P. Baďuru, že poslal internú 

komunikáciu medzi členmi VV p. Zubričaňákovi, ktorý napísal prezidentovi vyjadrenie 

k tejto veci, ale vec bola len diskutovaná a VV neprijal žiadne rozhodnutie. Takýto postup je 

neprijateľný, nie je možné poskytovať internú komunikáciu členov VV pred prijatím 

rozhodnutia iným osobám, ktoré potom môžu ovplyvňovať členov VV. Už sa to stalo aj pri 

nominácii na MS v otázke nominácie pre kategóriu kata muži, kedy počas diskusie o 

nominácii medzi členmi VV, oslovil listom prezidenta pretekár Smoliga a zaslal mu vlastné 

bodové hodnotenie ako aj hodnotenie jeho konkurenta na nomináciu. Pretekár sa tiež 

o diskusii dozvedel od svojho trénera P. Baďuru a jeho list zaslaný počas rozhodovacieho 

procesu môže byť chápaný ako snaha o ovplyvnenie členov VV pri rozhodovaní o nominácii.    

P. Baďura – uviedol, že registračnú komisiu viedol veľa rokov z dobrej vôle, ale má pocit, že 

to nebolo podľa predstáv niektorých členov VV, preto sa funkcie vzdal. Návrh skúšobných 
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komisárov na rok 2022 aj zoznam žiadateľov o homologizáciu STV Dan predložil členom VV 

v maily ešte v decembri tak splnil tieto úlohy, ktoré mala registračná komisia. Zároveň 

uviedol, že doniesol na USB kľúči podklady registračnej komisie.  

D. Líška – navrhol, aby sa registračnej komisie ujali a spolupracovali na nej Ľ. Striežovský, 

za komisiu ŠTK, ktorý aj tak pracuje na zavedení dát tejto komisie do IS SZK a vedením 

komisie by bol poverený T. Kleman, ktorý je so situáciou oboznámený a funkciu by prijal. 

Vzájomnou spoluprácou by sa dotiahli veci, ktoré je potrebné doplniť zo strany regionálnych 

zväzov a zároveň by napĺňal všetkými dátami a upravoval podľa potreby informačný systém 

SZK.   

Ľ. Striežovský – uviedol, že na niektorých činnostiach spojených s napĺňaním, úpravou  

a využívaním IS už pre registračnú komisiu pracuje, preto nevidí problém v ďalšej pomoci 

a spolupráci s T. Klemanom.  

Ostatní členovia VV s uvedeným návrhom súhlasili. 

 

Uznesenie 8/1/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie vzdanie sa funkcie predsedu Registračnej komisie 

STV/DAN P. Baďuru. Súčasne .  

VV zároveň:  

- schvaľuje ku dňu 8.1. 2022 navrhnutých skúšobných komisárov na rok 2022  

            z jednotlivých regiónov, v zmysle splnených náležitostí, pričom prípadné nedostatky                 

            budú odstránené 

- schvaľuje presunutie rozhodovania o žiadosti na schválenie za skúšobného komisára 

B. Zubričaňáka po objasnení problematiky, ktorá súvisí so žiadosťou L. Beňovej , 

štatutárnej zástupkyni ŠK Real team Trenčín o pomoc zo strany zväzu.   

- poveruje vedením registračnej komisie T. Klemana v spolupráci s komisiou ŠTK, 

menovite Ľ. Striežovským.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovední: RK SZK 

 

K BODU 10. 
D. Líška – vo veci žiadateľov o homologizáciu STV Dan v súvislosti s informáciami 

v predchádzajúcom bode navrhol členom VV schváliť všetky zaregistrované žiadosti  

žiadateľov o homologizáciu STV DAN, ktoré boli spracované k 19.12.2021. Navrhol tiež, aby 

kontrolu a ďalšie prípadné žiadosti, alebo nejasnosti riešila nová komisia. 

 

Uznesenie 9/1/2022 

VV schvaľuje homologizáciu príslušného STV Dan, všetkým žiadateľom podľa predložených 

dokladov v zmysle výzvy.  Zároveň poveruje kontrolou a riešením ďalších prípadných 

žiadostí, alebo nejasností novú registračnú komisiu pod vedením T. Klemana.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: RK SZK 

 

K BODU 11. 
D. Líška – v súvislosti s vyššie uvedenými informáciami podporuje dopracovanie 

a sprevádzkovanie modulu v IS zväzu pre Registračnú komisiu na registráciu a prácu so 

skúšobnými komisármi všetkých tried. 
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Uznesenie 10/1/2022 

VV schvaľuje dopracovanie a sprevádzkovanie modulu v IS zväzu pre Registračnú komisiu 

na registráciu a prácu so skúšobnými komisármi všetkých tried. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: RK SZK 

 

K BODU 12. 
D. Líška  – uviedol, že vidí ako potrebné prehodnotiť spôsob práce a plnenie úloh Komisie 

štátnej reprezentácie SZK, konkrétne časti kata. Približne pred rokom bola ku trénerom P. 

Baďurovi a J. Valentovi do skupiny kata doplnená trénerka Kristína Macková. Cieľom bolo 

posilniť a omladiť trénerský kolektív pre kata, ktorý by mohol mať takto väčší záber a teda 

pracovať s väčším počtom talentovaných pretekárov ako aj zintenzívniť prácu 

s reprezentantami. Spolupráca a komunikácia v trénerskej skupine však neprebiehala podľa 

očakávania, preto KŠR schválila vytvorenie novej samostatnej reprezentačnej skupiny pre 

kata 12 až 13 ročných, ktorú by mala plne v kompetencii K. Macková, skupina by mala aj 

samostatné tréningy, pričom by bola za skupinu aj plne zodpovedná. V tejto skupine by mala 

dostatok priestoru na prácu s pretekármi podľa svojich predstáv. Nedochádzalo by tiež ku 

kolíznym situáciám pri názorových rozdieloch s P. Baďurom. Ani takéto riešenie neprinieslo 

zlepšenie práce, nakoľko P. Baďura navštívil počas sústredenia tréning vedený K. Mackovou 

a pred pretekármi spochybnil jej pokyny a rady, ktoré pretekárom pri cvičení dávala. Je ťažké 

takto pracovať, keď hneď v úvode práce trénera, pri získavaní si dôvery cvičencov mu iný 

tréner podkopáva autoritu a odbornosť a znevažuje jeho prácu. Názorové rozdiely by si mali 

tréneri vydiskutovať diskrétne najmä v rámci KŠR. Prezident preto uviedol, že je neprijateľné 

takto pracovať v trénerskej skupine kata, preto navrhuje zmenu v tom zmysle, že K. Macková 

by bola schválená VV za členku KŠR s tým, že by bola poverená vedením celej tréningovej 

skupiny kata. Zároveň vyzval členov VV aby vyjadrili svoj názor.      

 

R. Gašparovičová – súhlasí s tým, že tréneri by si mali názory povedať niekde na boku a nie 

pred pretekármi. A ak sa to týka ženy, je to ešte citlivejšie. 

    

J. Javorský – stotožnil sa s konštatovaním prezidenta a tiež upozornil na nevhodné verbálne 

zasahovania do tréningového procesu zo strany kolegu P.Baďuru, ktoré sa predsa dajú  riešiť 

aj osobne po jeho skončení. Návrh na doplnenie tímu trénerov v kata o K. Mackovú považuje 

za dobrý. 

 

J. Poliak – podotkol, že tak ako v kumite, postupné rozširovanie trenérského tímu o mladších 

adeptov - trénerov, by to podľa neho, tak ako navrhol prezident, mohlo pomôcť aj obom 

skúseným harcovníkom.  

 

F. Vorobeľ – tiež sa jednoznačne prikláňa k tomu, aby sa rôzne názory trénerov riešili osobne 

mimo tréningu. 

 

J. Valenta – sa opýtal, že aké by mohlo byť iné riešenie. S kolegom P. Baďurom už okrem 

skúseností majú svoje roky a nebudú teda reprezentačnými trénermi navždy. Ide len o to, akú 

formu zvoliť. 
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D. Líška  – odpovedal J. Valentovi, že už nevie ako to ináč spraviť. Pretože nepomohlo 

vytvorenie samostatnej tréningovej skupiny a P. Baďura aj tam musel trénerke nevhodne 

zasahovať do tréningu, považuje za možné riešenie len zásadnú zmenu v kompetenciách. Inak 

sa nič nezmení.    

 

P. Baďura – uviedol, že na tréningu len upozornil, na podľa neho, chybné rady v prípade 

držania hlavy pretekára počas cvičenie kata. V následnej ďalšej diskusii však priznal, že bol 

motivovaný aj výmenou názorov, ktorá prebehla pred tréningom. Zároveň uviedol, že ak má 

dôjsť ku kompetenčným zmenám v komisii, ako sú navrhované, pričom necíti podporu 

kolegov v KŠR, abdikuje na funkciu reprezentačného trénera a súčasne člena KŠR SZK pre 

kata. 

Členovia VV následne schválili uznesenie. 

 

Uznesenie 12/1/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie vzdanie sa funkcie reprezentačného trénera a člena 

Komisie štátnej reprezentácie SZK pre kata P. Baďuru.  

VV zároveň schvaľuje Kristínu Mackovú za členku Komisie št. reprezentácie SZK. 

Termín:          bezodkladne 

Zodpovedný: VV SZK, KŠR SZK 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  11     Nesúhlasím = 0     Zdržal sa hlasovania: 1  

 

K BODU 13. 
13-1) 

D. Líška – informoval VV o žiadosti o pomoc od p. Lenky Beňovej ohľadom Športového 

klubu Real team Trenčín v ktorom pôsobí. Pani Beňová sa po trénerskej nedohode s pánom 

Branislavom Zubričaňákom (členom klubu Karate klub Nové Zámky) cíti pod neprimeraným 

tlakom od p. Zubričaňáka vo veci prestupu členov jej klubu do Karate klubu Ekonóm Trenčín. 

Pán Zubričaňák vraj vystupuje v mene tohto klubu vo veciach prestupov, pričom ale ani nie je 

člen tohto klubu,  ani sa nepreukázal žiadnym splnomocnením tento klub zastupovať.  

Pani Beňová tiež poukazuje na problém pri takýchto prestupoch mladých športovcov, keď po 

napríklad piatich rokoch výchovy ich „zláka“ iný klub. 

 

P. Baďura – uviedol, že B. Zubričaňákovi dôveruje, trénoval dievčatá v Reale Trenčín a tie  

prestúpili za dodržania prestupového poriadku do Ekonómu Trenčín.  

 

D.Líška – reagoval, že Športový klub Real team Trenčín a L. Beňová sú aktívnymi 

dlhoročnými členmi zväzu, organizujú pravidelne zväzové súťaže Slovenského pohára detí, 

preto nemá dôvod L. Beňovej neveriť, keď upozorní na nevhodné postupy pri prestupoch 

a tiež že sa cíti pod tlakom. Preto navrhuje pozvať obidve strany na zasadnutie VV, ktorý plní 

aj funkciu orgánu na riešenie sporov, vypočuť si obidve strany a hľadať spoločne zmierlivé 

vyriešenie problému.  

Iná stránka problému je otázka dostatočnej výšky výchovného pri prestupoch mladých 

športovcov, keď po niekoľkých úvodných rokoch výchovy športovec chce prestúpiť do iného 

klubu. Napríklad 50 eur je suma, ktorá je definovaná v platnom prestupovom poriadku pre 12 

ročných športovcoch, čo sa môže javiť naozaj málo za 5, alebo viac rokov výchovy v klube. 

Túto otázku bude potrebné otvoriť v diskusii na konferencii zväzu, aby sa vyjadrili najmä 

kluby, ktoré sa venujú výchove mládeže.  

V diskusii sa aj ďalší členovia vyjadrili za pozvanie obidvoch strán na zasadnutie VV.     
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Uznesenie 13/1/2022 

Výkonný výbor zobral na vedomie informáciu prezidenta zväzu ohľadom žiadosti o pomoc  

štatutárnej zástupkyne ŠK Real team Trenčín, L. Beňovej ohľadne prestupov a postupu p. B. 

Zubričaňáka. 

VV zároveň schvaľuje pozvanie obidvoch strán na zasadnutie VV, kde bude VV pôsobiť ako 

orgán na riešenie sporov, za účelom vyjasnenia nevhodných postupov pri prestupoch 

a hľadania zmierlivého riešenia veci. 

 

Termín:         najbližšie rokovanie VV 

Zodpovedný: prezident 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

 

13-2) 

D. Líška – podal návrh na schválenie refundácií účastníkom K1 v Moskve a podporu J.E. 

Smoligovi na K1 v Káhire. 

 

Uznesenie 14/1/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje refundácie nákladov reprezentantom za účasť na K1 

v Moskve a zároveň schvaľuje podporu pre J.E.Smoligu na K1 PL v Káhire.  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát zväzu 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

 

13-3) 

D. Líška – informoval VV o príprave a usporiadaní júlových Akademických hier európskych  

univerzít 2022 v Lodži.  

 

Uznesenie 15/1/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje účasť pretekárov-akademikov na Akademických hrách 

európskych univerzít 2022 v Lodži. Súčasne poveruje predsedníčku KAŠ SZK V. Moser 

priebežným získavaním ďalších informácií ohľadne splnenia podmienok nominácií a účasti 

našich pretekárov na uvedené podujatie. 

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: predsedníčka KAŠ SZK  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

 

13-4) 

P. Macko – informoval o prípravách Univerziády SR, dňa 8.2. 2022 na pôde Akadémie PZ 

v Bratislave. 

L. Roman -  doplnil, že podmienky a všetky potrebné údaje sú zverejnené na web-stránke 

SZK a zároveň boli sprostredkované mailovým obežníkom na kluby SZK. 

 

Uznesenie 16/1/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie prípravu i zverejnené informácie k podmienkam účasti 

na Univerziáde SR, dňa 8.2. 2022 v Bratislave.  

Termín:          ihned 

Zodpovedný: sekretariát SZK 



10 

 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

 

13-5) 

L. Roman – po splnení podmienok v podľa Stanov SZK predložil VV na schválenie žiadosť o 

provizórne členstvo nového klubu: Suchánkovej karate škola Trenčianske Mitice, o.z., ktorý 

založila popredná reprezentantka SZK I. Suchánková.   

 

Uznesenie 17/1/2022 

VV po splnení podmienok podľa Stanov SZK v zmysle Č. 10, bod 9) schvaľuje provizórne 

členstvo v SZK klubu Suchánkovej Karate škola Trenčianske Mitice, o.z.. 

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: ŠTK SZK 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

 

13-6) 

D. Líška – členom VV predložil návrh na výšku jednorázovej odmeny pri príležitosti 

dovŕšenia okrúhlych životných jubileí funkcionárov - členov SZK. Výška by bola závislá od 

dosiahnutého veku nasledovne: 50 rokov -500eur, 60 rokov – 600eur, 70 rokov – 700eur, 80 

rokov – 800eur. 

 

Uznesenie 18/1/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje výšky jednorázových odmien pri dožití okrúhlych jubileí 

v závislosti od veku nasledovne: 50 rokov -500eur, 60 rokov – 600eur, 70 rokov – 700eur, 80 

rokov – 800eur. Sadzby budú doplnené do príslušných ekonomických smerníc. 

Zároveň schvaľuje jednorázovú odmenu pri príležitosti dovŕšenia okrúhlych životných jubileí 

funkcionárom SZK: J. Valenta, P. Bozogáň, M. Cisár, D. Líška.  

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: EK SZK 

 

K BODU 14. 
Zasadnutie Výkonného výboru Slovenského  zväzu karate ukončil prezident zväzu Ing. D. 

Líška. 

 

Zapísal: Roman Leopold v.r. 

Overil:  Líška Daniel v.r. 


